
Workshop - 30 november 2023 - Herstructurering van (naamloze) vennootschappen. 

Onze P4P mocht op donderdagavond 30 november 

drie gedegen gastsprekers ontvangen. 

Soraya El Kounchar, lector aan onze Hogeschool 

behandelde op dermate overzichtelijke wijze de 

overdracht van ondernemingen.  Ze deed dit vanuit 

praktisch oogpunt met bijhorende tips.  Zo leerden 

we dat dergelijke overdrachten wel wat tijd kunnen 

vragen, dat het belangrijk is dat alle info 

geheimgehouden wordt en dat contracten met 

veel pagina’s vlot geschreven worden. 

Daarbij is het zeker niet aangewezen om een stukje 

discussie over de prijs naar achter te blijven, want 

dan blijft de discussie potentieel bestaan.   

Uit de praktijk citeerde zij o.m. het verhaal van 

Louis Vuitton die een juwelenmerk zocht (Tiffany 

en Co, Estée Lauder die de make-up van Tom Ford 

behoefde, het verhaal van Colruyt en de Match 

onder het moto waarom zelf iets uit de grond 

stampen als het al bestaat? 

Ook de problematiek van de fusies kwam aan bod, de AP Hogeschool zelf maar ook Ahold Delhaize, 

twee verschillende culturen waarbij van de fusie in de winkel zelf niets gemerkt is. 

Advocaat El Kounchar had het ook over de splitsing waarbij vastgoed uit de vennootschap wordt 

gehaald.  

Colruyt verkocht Dreamland maar is nog altijd 

eigenaar van de handelspanden. 

Tenslotte had zij het ook over economische 

samenwerkingsverbanden.  Hierbij gaf ze als 

voorbeeld Mac Donalds als vastgoedconcern 

met daarin actieve franchisenemers.  

In een joint-venture trachten Uber en Volvo 

samen een zelfrijdende auto te maken en 

AXA, Crélan, Argenta en Bpost gaan samen 

geldautomaten beheren.  Conclusie van dit 

alles : achter merken zitten heel wat andere 

zaken; bij de herstructurering krijgen we te 

maken met een samenspel van vele 

elementen. 

 

 

 



Pierick De Deken van Stappers advocaten behandelde de 

sociaalrechterlijke aspecten van de herstructurering.  Hij legde 

gedetailleerd uit hoe de wetgeving op het collectief ontslag 

functioneert (toepassing van de wet Renault).  Tevens ging hij in op 

de overgang van ondernemingen bij toepassing van de CAO 32bis.  

Daarbij wordt een overgang gerealiseerd met behoud van rechten 

en plichten voor werkgevers en werknemers. 

Spreker  gaf een praktisch voorbeeld naar aanleiding van een 

discussie bij de overname van personeel uit een andere Ford 

concessie zonder dat de beide concessies ooit met elkaar contact 

hadden gehad.  Toch werd toepassing gemaakt van de CAO 32bis 

met behoud van de rechten en plichten voor werkgever en 

werknemer.  Ook advocaat De Deken gaf praktische wenken : bij 

overname mag je de arbeidsomstandigheden niet zo maar 

eenzijdig wijzigen; je mag niet bepaalde personeelsleden niet overnemen.  Spreker eindigde met een 

verwijzing naar het Delhaize verhaal waarbij het personeel thans in paritair comité 202 vertoeft waarbij 

overname naar paritair comité 201 overgaat met lagere lonen, geen vrije weekends e.d.m.  Nochtans 

behoudt wie overgaat de voordelen uit het vorige paritair comité waardoor 2 populaties ontstaan 

binnen eenzelfde bedrijf.   

 

Aldus was de link naar de moeilijke uitvoering van de gerechtelijke machtiging verleend door de 

Voorzitter van de Rechtbank van eerste aanleg te Brussel om tussen te komen in de sociale onrust van 

de Delhaizes vlot gemaakt.   

Christophe Bogaers, kandidaat gerechtsdeurwaarder bij Gerlexco bracht het verhaal van de 

deurwaarder die om 7.30uur gebeld wordt om naar de Delhaize winkel te trekken om er om 8.10uur 

foto’s van de situatie te maken om de rechter te overtuigen en een Beschikking te bekomen, best met 

een dwangsom.  De betekening aan de stakingspiketten verloopt uiteraard niet altijd gemakkelijk en 

soms komt daar Politiebijstand bij kijken.  Die moet dan wel in de beschikking staan en dan nog is er 

een identificatieprobleem omdat de deurwaarder weliswaar mag vragen naar de identiteitskaart maar 

politiebijstand nodig heeft om ze te kunnen inkijken.  Na betekening aan de stakers begint de 

dwangsom te lopen.  De heer Bogaers eindigde met de melding dat deurwaarders soms naderhand 

lastiggevallen worden op hun kantoor door kwade stakers.  Zijn laatste raad bestond erin om te 

adviseren nooit een deurwaarderskantoor op de gelijkvloerse verdieping in te richten. 

Een fijne receptie besloot deze interessante avond.  


